
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO 

zápisnica z II. zasadnutia OZ v Slatine, konaného dňa 3. apríla 2023 

 

Dátum a miesto konania: 
03.04.2023, Kultúrny dom Slatina 

 

Vedenie rokovania: 

rokovanie viedol starosta obce, Arpád Bazsó 

 

Prítomní: 

podľa prezenčnej listiny, ktorý tvorí prílohu zápisnice 

 

Počet prítomných poslancov OZ:  

4 poslanci z celkového počtu 5  t. j. Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné 

 

Menovaní overovatelia zápisnice: Helena Uhrinová, Mária Pečérkeová 

 

Menovaná zapisovateľka: 
Anikó Barborášová, Ref. OcÚ Slatina 

 

Program: 

 1./  Otvorenie zasadnutia 

 2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 3./  Voľba návrhovej komisie 

 4./  Interpelácia poslancov 

 5./  Ročná správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

 6./  Správa o výsledkoch inventarizácie a o stave majetku obce k 31.12.2022  

 7./  Správa nezávislého audítora k individuálnej účtovnej závierke k 31.12.2021 

 8./  Prejednanie projektu – Modernizácia verejného osvetlenia 

 9./  Rôzne 

10./ Všeobecná diskusia 

11./ Schválenie uznesenia 

12./ Záver 

 

  

 
 
Schvaľovanie programu rokovania: 
Predložený program rokovania zasadnutia OZ bol poslancami OZ schválený jednohlasne   
s počtom hlasov 4. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Uznesenie k úvodu rokovania: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Slatine 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení: 

Andreas Pecsérke - predseda komisie 

Melinda Pokoracká - člen 

Mária Pečérkeová - člen 

 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 4 poslanci z celkového počtu 4 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu  č.4/ 

Interpelácia poslancov 
Neboli žiadne interpelácie. 

 

 

K bodu č. 5/ 

Ročná správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

                   Ing. Ildikó Sťahulová, hlavná kontrolórka obce 

Hlavná kontrolórka obce predkladala plán kontrolnej činnnosti za rok 2022, ktorá bola v 

súlade so zákonom o obecnom zriadení. Zdôraznila, že navrhovaný plán zohľadňuje 

náročnosť kontrolných akcií a rozsah preverovaných dokladov a podkladov jednotlivých 

previerok. Návrh plánu kontrolnej činnosti bol v súlade so zákonom zverejnený. Ročná správa 

o kontrolnej činnosti za rok 2022 tvorí prílohu zápisnice. Obecné zastupiteľstvo bralo na 

vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky. 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 4 poslanci z celkového počtu 4 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č.6/ 

Správa o výsledkoch inventarizácie a o stave majetku obce k 31.12.2022 

Predkladá: Ing. Andreas Pecsérke, predseda inventarizačnej komisie 

Proces inventarizácie sa začínal vydaním príkazného listu starostu na vykonanie riadnej 

inventarizácie majetku a záväzkov zo dňa 19.12.2022 k 31.12.2022 majetku obce Slatina. Na 

vykonanie inventarizácie bola menovaná inventarizačná komisia. Skutočné stavy majetku boli 

zisťované fyzickou inventúrou a to prepočítaním a obhliadnutím. Pri majetku u ktorého 

povaha nepripúšťala vykonať inventúru fyzicky sa vykonala dokladová inventúra 

(pohľadávky, záväzky, bankové účty.) Z inventarizácie boli vyhotovené inventarizačné 

súpisy, z priebehu inventarizácie bol vyhotovený inventarizačný zápis. 



Inventarizácia majetku obce Slatina k 31.12.2022 sa uskutočnila v zmysle zákona č. 431/2002 

Z.z., v znení neskorších zmien a doplnkov. Za správnosť jednotlivých údajov zodpovedajú 

členovia inventarizačnej komisie. Za celkovú inventarizáciu zodpovedá štatutár. 

Inventarizačná komisia konštatovala, že stav majetku zistený inventarizáciou je v súlade 

s účtovnou evidenciou.  

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 4 poslanci z celkového počtu 4 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č.7/ 

Správa nezávislého audítora k individuálnej účtovnej závierke k 31.12.2021 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

Pán starosta prečítal názor audítorky zo správy na audit obce. Správa audítorky tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 4 poslanci z celkového počtu 4 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č. 8/ 

Prejednanie projektu – Modernizácia verejného osvetlenia 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

Pán starosta oboznámil prítomných so zámerom modernizácie verejného osvetlenia. 

Skontaktoval sa s firmou GREP Slovakia spol. s.r.o. Levice, ktorá sa zaoberá s 

modernizovaním halového a verejného osvetlenia. Vymieňajú zastaralé, nehospodárne 

svietidlá na úspornú, profesionálnu LED technológiu. Výhoda týchto svietidiel so širokou 

optikou je, že pri nižšom príkone dokážu vyprodukovať viac  svetla, čo znamená, že vedia 

usporiť ešte viac elektrickej energie a tak by úspory pokryli všetky náklady modernizácie a 

rekonštrukcie. Pracujú s najnovšou technológiou svetovej špičkovej kvality značky PHILIPS.  

Pán starosta požiadal Obecné zastupititeľstvo o hlásovanie zámeru. 

 

HLASOVANIE: 

ZA                   : 4 poslanci z celkového počtu 4 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

K bodu č. 9/ 

Rôzne 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

Pán starosta uviedol, že uvažuje o zavedení množstvového zberu komunálneho odpadu.  

Ide o systém, pri ktorom sa neplatí paušálny poplatok za odpad. Poplatok sa pre každého 

stanoví podľa objemu nádoby a frekvencie vývozov. Na základe toho si poplatníci sledujú 

množstvo produkovaného komunálneho odpadu, teda odpadu, ktorý sa nedá separovať. 

Takýto systém omnoho  viac odľahčuje skládky a čo je dôležité, motivuje ľudí triediť a často 

aj neprodukovať odpad zbytočne. 



Pomocou údajov z RFID čipov umiestnených na odpadových nádobách dokáže systém presne 

zistiť, aké množstvo zmesového komunálneho odpadu poplatníci produkujú. Na základe toho 

vie obec vypočítať transparentne cenu a mať všetky náklady spojené s odpadom pod 

kontrolou. 

 

  

K bodu č. 10/ 
Všeobecná diskusia 

Predkladá: Arpád Bazsó, starosta obce 

Nikto nemal pripomienky. 

 

 

K bodu č. 11/ 

Schválenie uznesenia 

Návrh uznesenia predložil pán poslanec Ing. Andreas Pecsérke, predseda návrhovej komisie. 

  

HLASOVANIE: 

ZA                   : 4 poslanci z celkového počtu 4 prítomných poslancov 

PROTI            : nikto z prítomných poslancov 

ZDRŽAL SA  : nikto z prítomných poslancov 

 

 

K bodu č. 12/ 

Záver  

Starosta obce  konštatoval, že program rokovania II. riadneho zasadnutia OZ bol vyčerpaný. 

Všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie vyhlásil za ukončené. 

                                                                                                              

                                                         

                                                                                               

                                                                                              

                                                                                                        Arpád Bazsó 

                                                                                                        starosta obce  

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : 

                                                

Mária Pečérkeová                                                        …………………………………. 

Helena Uhrinová                                                          ………………………………… 

 

Zapisovateľka: 

Anikó Barborášová                                                      ………………………………… 
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